
Poslední poznámka k vyrovnání našich platů a odškodnění.

Zejména veřejnost vždy zajímalo, jak jsme byli odškodněni. Kromě toho, že nám byl většinou

záviděn náš plat. Samozřejmě, že jsme měli nadstandardní platy. Ale nedosáhli jsme nikdy toho, co

si o nás dovolil napsat tehdejší zástupce OBO pan Gažo. A to, že jsme měli 1.000 USD! To měl

možná on, nebo jeho žena, která na ZÚ pracovala také. Za nás to možná angolská strana platila

(snad 1.000 – 1.200 USD), ovšem náš stát nás potom pěkně očesal. Ke mně, stejně jako i

k ostatním, se dostala přibližně polovina z toho. A co bylo trapné. Že jsme museli o to doplacení

platů se státem bojovat, jak dokazuje i to sledovaní StB.

To, co ale bylo naprosto nefér bylo to, že nás dvacet mužů, kteří jsme zůstali o rok déle v zajetí jsme

nedostali za ten rok ani korunu navíc. Pro nás ovšem bylo důležitější to, že jsme to všechno přežili.

Někteří sice nijak dlouho, ale přežili.


